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Om Sverige vinner VM-semi-
finalen mot Japan, kan det 
svenska laget sända en tack-
sam tanke till japansk volley-
boll.

Det är där de långa japan-
skorna finns.

Fotboll för damer är en liten 
sport i Japan.

Benen går som trumpinnar när 
de japanska spelarna springer 
över planen och tar sig fram med 
nätta, korta passningar.

– De har underbar teknik. Jag 
har inte sett något annat lag va-
ra så bekvämt med bollen, säger 
Sveriges förbundskapten Thomas 
Dennerby.

Däremot kan Sverige hop-
pas vinna i längden. Spelarnas 
längd, i första hand. Medelläng-
den i den startelva Japan använt 
är knappt 164 centimeter. Mot-
svarande siffra för det svenska 
laget i kvartsfinalen är knappt 
173 centimeter.

De långa satsar på volleyboll
I Japans backlinje är bara en 
spelare längre än 165 centime-
ter. Mittbacken Saki Kumagai är 
längst i hela truppen med sina 171 
centimeter.

Finns det inga långa japanskor?
– Jo. Men om de satsar på idrott, 
blir det volleyboll eller basket. 
Det finns omkring 300 000 kvin-
nor som spelar volleyboll i Japan, 
men bara 35 000 i olika åldrar 
som spelar fotboll, säger Yoshi-
nori Ebashi, som är reporter på 
den japanska fotbollstidningen El 
Golazo.

Han är en av cirka 50 japanska 
journalister som bevakar VM i 
Tyskland. Men uppbådet är mer 
en följd av Japans storlek som na-
tion, med nästan 130 miljoner in-
vånare, än av en fotbollsfeber.

– Intresset för damfotboll är 
mycket litet, säger Akira Nishi-
mori, reporter på fotbollstidning-
en Office Eleven.

”Alla hoppas på guld”
Framgången i VM, där Japan slog 
ut titelförsvarande Tyskland i 

kvartsfinalen, är dock ett skylt-
fönster.

– Alla hoppas på guld, säger  
Yoshinori Ebashi.

Hans kollega Nishimori an-
ser att Japans själ behöver byg-
gas upp igen efter katastro-
fen med jordbävning, flodvåg 

och kärnkraftshaveri i mars.
Vänsterbacken Aya Sameshi-

ma spelade i kraftföretaget Tep-
cos lag från det hårt drabbade 
Fukushima. Laget lades ner efter 
katastrofen.
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Japansk volleyboll på Sveriges sida

Sverige har ett stort längdmässigt övertag mot det japanska landslaget. Den svenska medellängden i laget är 
nästan en decimeter längre än den japanska. FOTO: FREDRIK PERSSON / SCANPIX

För två veckor sedan operera-
des Degerfors målvakt Brian 
Edwards. 

Han är hoppfull om att 
vara tillbaka i spel redan mot 
Sundsvall på lördag.

– Jag tror på att jag kan 
komma tillbaka och göra det 
jag behöver göra för att kunna 
medverka på lördag, säger han.

På gårdagens träning deltog  
Brian Edwards inte med resten 
av laget men jobbade i lite mer 
än en timme med Degerfors fys-
tränare Jimmy Högberg.

– Som vi har gjort varje dag 
de senaste två veckorna för att 
bygga upp det igen, säger Brian 
Edwards.

”Torsdag är en viktig dag”
I dag är det träningsledigt för la-
get men på torsdag är det dags 
igen. Om inget oförutsett händer 
gör Brian Edwards då sin första 
träning med laget sedan knä- 
operationen.

– Torsdag är en viktig dag, så 
länge det går bra då är jag lugn. 
Sen är det upp till tränarna,  
säger den 26-årige amerikanen.

Jonas Bohlin har vaktat De-
gerforsmålet i Brians frånvaro, 
och han gjorde det bra senast 
mot Sundsvall. På lördag är det 
match mot Sundsvall igen. Den 
här gången hemma på Stora Val-
la för Degerfors.

Tror du att du är redo för spel på 
lördag?

– Ja, det tror jag. Jag har en dia-
log med coacherna och det är de-
ras beslut men om jag kan träna 
med laget på torsdag är jag redo, 
säger Brian Edwards.

Är du rädd för att slå upp det?
– Till en början, tills för en vecka 
sedan, när jag verkligen började 
jobba hårt var jag lite uppmärk-
sam. Men det har blivit bättre 

varje dag och nu vet jag att jag 
har testat det och nu tänker jag 
inte på det så mycket.

Så du är inte rädd för att slänga 
dig in i situationerna?

– Nej, men det är den största de-
len. Nu är det medicinskt läkt 
och nu är det den mentala biten 
kvar, att släppa det helt.

Daniel Hagström
redaktion@karlskogatidning.se

Brian Edwards hoppas på spel

Brian Edwards 
tror och hoppas 
på att han kan 
vara tillbaka 
mellan stol-
parna på lördag 
när Degerfors 
jagar revansch 
hemma mot 
Sundsvall. 
Torsdagsträ-
ningen blir 
avgörande för 
om han är redo 
för spel. 
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I måndags togs första 
spadtaget i byggandet av 
en konstgräsplan på Stora 
Valla – men Nobelstadion får 
vänta.

– De har tillgång till planen 
från 5:e augusti men det 
tar nog lite mer tid innan de 
börjar installera sig, så vi får 
se när det blir klart, säger 
Nobelstadions anläggnings-
chef Niclas Tjernström.
Det tog många år av diskus-
sion, men i våras kom äntligen 
beslutet att det blir konstgräs 
på Nobelstadions grusplan. 
När första spadtaget tas är än-
nu inte helt klart.

– De får tillgång till planen 
från 5:e augusti, sen ska de ha 
planeringsmöten, säger Niclas 
Tjernström.

Semestertider
Hur lång tid planeringsmötena 
kommer ta är inte helt spikat.

– Det är ju semestertider nu 
så man har inte kommit i gång 
med hela processen riktigt, 
därför börjar man byggandet 
med att planera och struktu-
rera upp arbetet.

Men även om första spad-
taget inte är inplanerat finns 
ett tidsspann på tre månader 
som Niclas hoppas kommer 
krympa.

– Det är sagt att verksam-
heten börjar i augusti och ska 
pågå tre månader framåt, men 
man tar i lite i överkant för att 
ha marginaler så vi hoppas ha 
gräs lite snabbare än så, säger 
han.

Alexander Carlsson
redaktion@karlskogatidning.se

Nobelstadions 
konstgräs 
dröjer

Sex ungdomar från Karlskoga 
Friidrott deltog i helgen i 
Världsungdomsspelen på Ullevi 
i Göteborg. 

Världsungdomsspelen är nor-
ra Europas strösta ungdoms-
tävling med 3 500 idrottare 
från 20 olika nationer.

Bäst gick det för Anna Birgers-
son som blev sexa i B-finalen på 
100 meter och gjorde nytt årsbäs-
ta, 13,08 sekunder.

Adrian Kamlin åkte ner med 
medaljförhoppningar men tog 
sig inte hela vägen till final i tre-
steget där han inte fick ansatsen 
att stämma.

– Det är svårt i den där ålder, 
formen kan variera vecka för 
vecka när man växer, säger Karl-
skoga Friidrotts tränare Anders 
Johansson.

Ida var flitigast
Att Adrian dessutom blev uppflyt-
tad och fick tävla mot 15-åringar 
gjorde inte saken mycket bättre.
Simon Throgen och Daniel Kam-
lin kom inte heller hela vägen till 
final.

– För Simon var det hans störs-
ta tävling så han blev lite tagen av 
allt och presterade inte på topp, 
säger Anders Johansson.

Men Daniel Kamlin var fasligt 

nära, bara två hundradelar från 
final.

Flitigast var Karlskoga fri-
idrotts yngsta deltagare Ida Cal-
lenvik som ställde upp i hela sex 
grenar. Ida satte nytt personligt 
rekord på 60 meter häck, 11,46 
sekunder men det räckte inte till 
final. Ida kom på 20:e plats på 600 
meter med  tiden 1,59,51 minuter 
och 18:e plats på 200 meter med ti-
den 29,90, även dessa båda tider 
var personliga rekord.

– Även om hon inte kom till fi-
nal i någon gren så satte hon tre 
personliga rekord och det är en 
väldigt bra prestation, säger An-
ders Johansson.

Hade otur
Höjdhopparen Mikaela Johans-
son tävlade för tredje gången 
och rev tyvärr ut sig redan på in-
gångshöjden.

Tränare Anders Johansson 
tycker att många av Karlskoga 
Friidrotts deltagare hade lite 
otur och inte lyckades prestera 
på topp.

– De får godkänt för sina insat-
ser men inte mycket mer, och då 
är det framförallt tjejernas för-
tjänst. Ida Callenvik och Mikaela 
Johansson presterade starkt.

Alexander Carlsson
redaktion@karlskogatidning.se

Friidrottstalanger på 
Världsungdomsspelen


